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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Merre tart a magyar ipar? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ma már széles körben ismert tény, hogy az úgynevezett rendszerváltást követően a

magyar ipar folyamatos felszámolása zajlott, sorra veszítettük el gyárainkat, üzemeinket ,
melynek eredményeként piaci űr keletkezett a kínálati oldalon, s ezt az űrt töltötték be az

indokolatlanul magas kedvezményekkel bevonzott multinacionális és transznacionáli s

vállalatok.

Elvitathatatlan, hogy Magyarország számára a magyar tulajdonosi körrel rendelkez ő
vállalkozások sikere az igazi, tartós siker, amely újabb lehet őségeket teremt a lakosság
számára. Az elmúlt évek, évtizedek tapasztalatai alapján megdőlt az a megközelítés, amely

szerint az ország számára a stabil és er ős gazdaság, valamint az emberek jólétének egyetle n
záloga a külföldi működő tőke minél nagyobb volumenű jelenléte . Éppen az a
gondolkodásmód, gazdaságfilozófia vezetett oda, hogy a magyar ipari létesítmények sorra
bezártak, és emberek százezrei váltak bérrabszolgává . Ennek a neoliberális gazdaságpolitika i

felfogásnak azonban leáldozott, ma már senki sem fog mosolyogva tapsolni, amikor eg y
államilag, vagyis az adófizetők pénzéből bőségesen finanszírozott külföldi vállalkozás jön

munkahelyeket teremteni . A keserű tapasztalatok rámutattak, hogy az csak az érem egyik



oldala, ugyanis a másik oldalon magyar vállalkozások által teremtett munkahelyek sz űnnek

meg .

„Ipar nélkül a nemzet félkarú óriás” – mondotta Kossuth Lajos . Igaz, amikor ő ezt

mondta, akkoriban még virágzó mezőgazdaságunk volt . Az ipar fontosságára, valamint azon

belül is a magyar tulajdonú vállalkozások helyzetének kiemelt szerepére való tekintettel a

következő kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz :

- Hogyan alakult ágazatonként a magyar ipari termelés az elmúlt 10 évben?

- Ezen belül hogyan változott a magyar többségi tulajdonban lévő vállalkozások
teljesítménye, valamint az ott foglalkoztatottak száma?

Szíves válaszát előre is köszönöm !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . január 14 .

Tisztelettel ,

Jobbik
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